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Kouluhankkeen vaihe 3 hankesuunnitelma 
 
 
  
EKV 25.03.2025 § 11  
  
 

 
VALMISTELIJA: 
Elinympäristöjohtaja Petri Leskinen, p. 050 387 1973. 
 
Kouluhankkeessa on saatu uusi yläkoulu ja lukio rakennus käyttöön 2/2025. 
Hankkeessa viimeisenä vaiheena on vanhan yläkoulu ja lukio rakennuksen 
purkaminen, alakoulun yhteyteen tulevan laajennusrakennuksen noin 250 m2 
rakentaminen sekä piha-alueiden uudelleen rakentaminen.  
 
Hankesuunnitelma laaditaan kuluvan kevään aikana. Kesällä 2025 
kilpailutetaan varsinainen suunnittelijaryhmä ja suunnittelu aloitetaan 2025 
syksyllä.  
 
Hankesuunnitteluun on koottu virka- ja toimihenkilöistä työryhmä 
valmistelemaan hankesuunnitelmaa, jota sitten työstetään valiokuntien kanssa 
yhdessä.  
 
Elinympäristöjohtaja esittelee prosessissa syntynyttä aineistoa ja 
hankesuunnitelman. 
 
Elinkeinovaliokunta: 
Elinkeinovaliokunta ehdotti muutamia tarkennuksia suunnitelmaan. 
Elinkeinovaliokunta linjaa, että suunnittelussa huomioidaan kunnan vihreän 
siirtymän ja greendeal -sopimuksen periaatteita. Elinkeinovaliokunta linjaa, 
että esitetyn hankesuunnitelman pohjalta voidaan jatkaa. Elinkeinovaliokunta 
korostaa kustannusten hallintaa. 
 
Anne Sormunen liittyi kokoukseen tämän pykälän aikana klo 9.07. Thomas 
Virta oli poissa tämän pykälän aikana klo 9.19-9.21 ja Maija Koistinen poistui 
kokouksesta tämän pykälän aikana klo 9.40. Kokouksessa pidettiin tauko 
tämän pykälän käsittelyn jälkeen klo 11.11-11.17. Heikki Loukusa, Jari 
Kettukangas, Anne Sormunen ja Ahti Moilanen poistuivat kokouksesta tämän 
pykälän käsittelyn jälkeen klo 11.11.  
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HYVAL 15.04.2025 § 2    
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VALMISTELIJA: 
Hyvinvointijohtaja Reetta Tuovinen-Salo, p. 044 3202 303 
 
Elinympäristöjohtaja esittelee prosessissa syntynyttä aineistoa ja 
hankesuunnitelman. 
 
Hyvinvointivaliokunta: 
Hyvinvointivaliokunta keskusteli kouluhankkeesta.  
 
Hyvinvointivaliokunta linjaa, että esitetyn hankesuunnitelman perusteella 
voidaan jatkaa. Huomioon otetaan elinkeinovaliokunnassa esitetyt 
muutokset.  
 
Tulevan valtuustosalin osalta hyvinvointivaliokunta esittää, että kirjaston 
autotallitilan kunnostamisen mahdollisuudet selvitetään valtuustosalin 
käyttöä varten.  
 
Petri Leskinen poistui pykälän käsittelyn jälkeen klo 13.00. 
 

 
 

 
 


